
Söderbergabladet januari 2018
Ursäkta ett sent Söderbergablad, influensa och följdsjukdomar har försenat det rejält denna gången. 

Bergvärme, solceller och laddstolpar till bilar

I början av januari träffade styrelsen representanter från Vattenfall och fick ett helhetsförslag 
presenterat för oss och tillfälle att ställa frågor. Johnny kommer att besöka Vattenfall och reda ut de 
sista frågetecknen och efter det kan vi förhoppningsvis boka in ett möte för alla medlemmar i 
föreningen. Vi återkommer snart med mer info.

Föreningens ekonomi

Det är fortsatt stabilt ekonomiskt och vi har pengar på banken. Dessa får dock stå kvar orörda i 
väntan på eventuella större investeringar under året. Om sådana uteblir kommer vi att göra en extra 
amortering istället.

Kallt hemma?

Om det är kallt i lägenheten börja med att skruva upp värmen på elementen. Om inte
temperaturen ökat inom 2-3 dagar gör en felanmälan till Fasteko, inte till styrelsen.
Om ni upplever drag kan det också vara dags att byta listerna runt fönster och balkongdörr. De är 20 
år gamla nu och börjar förlora sin funktion.

Vett och etikett 

I väntan på den nya versionen av föreningens trivselregler skickar jag med en påminnelse om att 
bemöta dina grannar och styrelsen på samma sätt som du själv vill bli bemött. Undvik till exempel 
fula ord och skrik så får vi alla en trevligare boendemiljö.  

Vänligen
Styrelsen via Johanna Skoglund


